

JOJO® BALAYAGE sealer ist eine auf das BALAYAGE System abgestimmtes stabilisierendes Leave in Spray. Die stärkende Formel mit hydrolysiertem Keratin ummantelt die Haaroberfläche und verleiht dem Haar sofort Elastizität. Ausgewählte Inhaltsstoffe unterstützen die natürliche Feuchtigkeitsbalance und sorgen für ein kraftvolles Haargefühl. Ideal auch als aufbauende Intensiv Kur bei geschädigtem Haar. Bietet Schutz vor statischer Aufladung.

Anwendung: Eine ausreichende Menge auf das handtuchtrockene Haar gleichmäßig aufsprühen. Nicht ausspülen und wie gewohnt stylen.

JOJO® BALAYAGE sealer is stabilizing leave in spray and is adapted to the BALAYAGE system. The strengthening formula with hydrolyzed keratin coating the hair surface and gives hair immediate elasticity. Selected ingredients support the natural moisture balance and ensure a powerful feeling of hair. Ideal also as an intensive treatment for damaged hair. Provides protection against static effect.

Application: Spray a sufficient amount evenly onto damp hair. Do not rinse and style as usual.

INGREDIENTS: AQUA, HYDROLYZED KERATIN, COCAMIDOPROPYL BETAINE, PVP, HEXYLENE GLYCOL, FRUCTOSE, GLUCOSE, SUCROSE, UREA, DEXTRIN, ALANINE, GLUTAMIC ACID, ASPARTIC ACID, HEXYL NICOTINATE, CITRIC ACID, PEG-40 HYDROGENATED CASTOR OIL, PARFUM, BENZYL ALCOHOL, COUMARIN, PHENOXYETHANOL, BENZOIC ACID, DEHYDROACETIC ACID

MADE IN GERMANY

JOJO HAIRCOSMETICS GMBH
35644 HOHENAHR
GERMANY

www.jojo-haircosmetics.com
info@jojo-haircosmetics.com

200 ml e
ART.-NR. 17457

